
Udvalget for Udlændinge- og Integrationspolitik

Til: Justitsministeren

Dato: 11. juni 2012

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

UUI alm. del

Samrådsspørgsmål BE
Det tidligere Integrationsministeriums og det nuværende Justitsministeriums
løbende afrapportering til Folketingets Udvalg for Udlændinge- og Integrati-
onspolitik om brugen af udlændingelovens paragraf 9 c, stk. 2, viser, at be-
stemmelsen om udsendelseshindrede udlændinge i 2007 blev brugt til at give
8 personer opholdstilladelse, i 2008 17 personer, i 2009 6 personer, i 2010 1
person, i 2011 0 personer og i første kvartal af 2012 0 personer. Mener mini-
steren på den baggrund, at bestemmelsen om udsendelseshindrede udlæn-
dinge i 2010-2012 har fungeret efter hensigten, og agter ministeren fremover
at gøre mere brug af denne bestemmelse som et redskab til at løse den fast-
låste situation, hvor mange afviste asylansøgere venter på asylcentrene uden
at kunne sendes ud af Danmark?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Johanne Schmidt-Nielsen (EL).

På udvalgets vegne

Trine Bramsen
formand
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